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Interpellation till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon - Vad 
händer med Enebybergsvägen?

För stora delar av västra Täby utgör Enebybergsvägen en livsviktig förbindelselänk, för såväl biltrafik 
som kollektivtrafik. Tyvärr har Danderyds kommun haft ambitionen att försöka begränsa trafiken på 
den vägen istället för att underlätta kommunikationen mellan kommunerna. Ett samtal inleddes 
mellan kommunerna om en lösning på trafiksituationen för ungefär ett år sedan. Det är nu hög tid att 
bringa klarhet i vad som har åstadkommits då många Täbybor väntar på resultat.

Med stöd av ovanstående blir min fråga: 

 Vad är status i diskussionerna och hur kommer vi framåt?

För Sverigedemokraterna i Täby

Steven Jörsäter


